
 

 

 
 

 

IYFSEs årsmöte, 2 mars 2019, kl 13.00-16.00, Göteborg  
 

1. Linda Fidler öppnar mötet i rollen av vice ordförande för IYFSE. 

2. Merja Mankila godkänns som ordförande och Andrea Hedenskog godkänns som 

sekreterare. 

3. Röstlängden fastställs. 

4. Mötet anses behörigt utlyst. 

5. Linda Fidler och Märta Dittmer väljs som protokolljusterare. 

6. Dagordningen godkänns. 

7. Representanter för de olika kommittéerna läser upp verksamhetsberättelserna.  

Fråga ställs: varför följer Sverige Australiens examensförfarande när många som går 

vidare kanske tränar i England eller Danmark. Ingrid Engström svarar att man tittade på 

det olika närliggande länders examensförfarande. Ändringen baserar sig på, att dels är två 

av huvudlärarna (som håller lärarutbildningar) i Norden från Australien och Nya Zeeland 

nämligen Glenn Ceresoli (Stavanger) och Monica Haar (Stockholm) och att förfarandet 

inte skiljer sig så mycket från tidigare, förutom den egna praktiken och vissa marginella 

skillnader hur de undervisas i examen. 

Andrea Olow läser upp en (ny) sammanfattning från eventkommitténs jobb med Nordic 

Iyengaryoga Convention 10-13 maj 2018. Sammanfattningen kommer att bifogas i 

protokollet. Inför framtida arrangemang är det bra att all upplysning om arbetet och 

planeringen inför ett så stort konvent finns samlat.  

Barbra Waller redogör för årsredovisning från 2018 med ett minus på 200.000 men 

samtidigt fanns det ett plus på ca 150.000 från 2017. 

8. Revisionsberättelse: revisorn, Tom Engström, tyckte det var roligt att se att det stora 

evenemanget nästan gick plus minus noll. Tillstyrker redovisad underskott för 2018. 

Ansvarsfrihet tillstyrkes.  

9. Balansräkningen fastställs. 

10. Styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet. 

11. Förslag på aktiviteter för att samla in pengar till föreningen/eller spendera:  

- Ha en stående annons i en av Sveriges yogatidningar. En diskussion som uppstod var 

om fördelarna med att synas. 

- Yogastudios skall försöka värva fler medlemmar med folder och tydlig information om 

inbetalningsuppgifter. Arbeta för att fler medlemmar kommer på workshops arrangerade 

av föreningen, detta ger också intäkter till föreningen. 

Frågor kring uppdatering av IYFSE broschyren uppstod och hur det arbetet har fortskridit.  

Frågan får gå vidare till PR kommittén.  



 

 

- Förslag om att medlemmar som deltar i årsmötet får en ordentlig reducering på 

workshopsavgiften. Det skulle kunna vara en morot för engagemang.  

- Leela G Hansen har en vision att ta hit lärare från Indien, att tex år 2020 bjuda in Abhay 

Javakhedkar,  men då kanske i maj. 

 

Fortsatta funderingar kring att öka antalet medlemmar:  

- Ha workshops där nya deltagare kanske kan få det första året gratis eller hur kan vi 

göra för att locka fler intressenter?  

- Rabatt på någonting? Många kanske frågor sig vad man får ut av det. Olika nivåer 

kanske lockar. Kortare pass?  Är det viktigt att ha många medlemmar?  

- Online kurser som medlemmarna kan ta del av, tex andningstekniken bastrika. Inför 

din nästa examen här kan du få lite tips, man får inloggningskod för att ta del av 

material. Särskilt för långväga elever.  

I och med den nya datalagen kan vi inte längre skicka betalningspåminnelse till gamla 

medlemmar 

12. Budgetförslag på att fördubbla summan medlemsavgifter men årsmötet sänker det till 

30.000 med bibehållen avgift. Donationer, gåvor samt reklamkostnader kan tas bort för att 

balansera. Frågetecken kring CM: avgiften för 2017 och 2018 verkar inte vara betald och 

inte Yoga Rahasya. Budgeten godkänns ej och styrelsen får i uppdrag att lösa frågorna 

kring budget och avgifter  

Medlemsavgiften står kvar till 2020 och inför nästa årsmöte ska det ha inkommit en motion 

kring ny avgift.  

13. NYA STYRELSEMEDLEMMAR:  

Cecilia Alm redogör för valberedningens arbete.  

Ordförande Lina Sjögren Edstam avgår, nytt förslag på ordförande är Andrea Olow - hon 

röstas fram av årsmötet. 

Kassör Tatiana Wålinder (ett fyllnadsval) avgår, nytt förslag är Barbra Waller - Hon röstas 

fram på ett år. 

Ledamöter:  

Isabell Bede avgår och ersätts enhälligt av Leela Hansen (ledamot) 2 år. 

Jorid Overdahl kommer att avgå som ledamot senare under året, ersätts av Vigdis 

Skråning som väljs in som ny ledamot, med början senare under året. 

Frida Serra Landskog, Aude Asklöv och Susanna Svärdh Elofsson sitter kvar som 

ledamöter, ett år till. 

Suppleanter: Linda Fidler sitter kvar. 

14. Revisor och revisorssuppleant: sittande revisor Tom Engström.  Karin Schelén väljs 

som suppleant. 

15. Utbildnings- och Examenskommittén: Nina Sjödin, Sara Gyllestad och Jaana Brattli 

sitter kvar. Susanna Svärdh väljs in. (alla i kommittén sitter på ett år). 

Etik- och Certifieringskommittén: Nina Sjödin, Fredrika Zeidlitz sitter kvar, Frida Serra 

Landskog väljs in.  

PR kommittén: Sofia Aslanidou, Tom Engström, Christina Hagner sitter kvar och Andrea 

Hedenskog väljs in. 



 

 

Årsmöteskommittén 2020 i Oslo: Vigdis Skråning, Stephanie Willi, Jaana Braatli, Gwyneth 

Slade, Charlotte Bless. 

16. Valberedningen: Barbro Larsson, Cecilia Alm arbetar vidare i valberedningen, Nada 

Talajic Assadi tillkommer. 

17. NAMNÄNDRING: Från IYFSE styrelsemöte 2016 02 14 finns ett förslag att ändra 

föreningens namn till Iyengar Yogaföreningen i Sverige och Norge. Motionen togs inte upp 

2017 och 2018. Norrmännen genomförde 2016 en enkät där majoritet önskade vara kvar 

som en del av den svenska. Majoriteten av årsmötet röstade ja, två röstade nej. Namnbyte 

skall genomföras, det behövs ytterligare ett beslut, som planeras på nästkommande 

årsmöte 2020 i Norge, därefter kan namnändring ske.  

18. ÖVRIGA FRÅGOR: 

a.  Leela G Hansen föreslår att bjuda in Abhay Javakhedkar i maj 2020, och frågar om 

någon är intresserad av att arrangera det eventet, igen kan i nuläget ta på sig detta arbete.  

Kan man göra en ändring i stadgarna att årsmötet kan arrangeras i maj? Detta behöver i 

så fall tas upp på nästkommande årsmöte och en motion behöver komma in i detta 

ärende. Det skulle kunna underlätta för att bjuda in indiska lärare som då har större 

möjlighet att kunna resa till norden.  

b. Föreningens kontaktmaillista ligger på Google Drive. Sen ett halvår har andra kontakter 

förutom medlemmarna fått mail från Iyfse. Frågan är, behöver vi google drive? Företaget 

ägs av amerikanska företag, vi kommer inte få till avtal med dem. Styrelsen tittar på 

alternativa verktyg, mer slutna system och med fördel europeiska tjänster.  

c. Vad är möjligheten och intresset att göra årsmöte digitalt? Årsmötet ger styrelsen i 

uppdrag att skyndsamt undersöka denna fråga.  

19. AVTACKNING: 

Föreningen tackar medlemmar som avgår i det olika kommitteérna:  

Aude Asklöv, Isabelle Bede och Jorid Overdahl tackas för sina uppdrag som ledamot i 

styrelsen. Tatiana Wålinder tackas för sitt uppdrag som kassör. Lina Sjögreen Edstam 

avgår som ordförande efter 5 år, vi tackar henne. Ingrid Engström tackas för hennes 

engagemang i flera olika kommittéer. Barbra Waller tackas för gångna uppdrag som 

kassör och nu ny kassör. 

20. DATUM OCH PLATS FÖR 2020 OCH 2021 

Årsmötet 2020 hålls i Oslo, årsmötet 2021 hålls i Stockholm. Norra Sverige, bla Umeå 

avstår att vara värd för årsmötet kommande 2-3 åren, nytt ställningstagande efter 

Stockholm 2021.  

Nya styrelsen får utreda huruvida årsmötet kan hållas innan 31 maj fortsättningsvis. 

Kommittén för årsmötet 2020 bör snarast komma in med exakt datum.  

 


